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Z á p i s  

ze zasedání Valné hromady Svazku obcí Podoubraví, které se uskutečnilo  

dne 3. října 2023 od 15:30 hodinv zasedací místnosti Úřadu městyse v Krucemburku. 

 

Přítomni:   

Součtem zástupců dle prezenční listiny bylo ověřeno, že na zasedání Valné hromady jsou 

přítomni zástupci 19 obcí, tj. 65,51 % z celkového počtu členských obcí Svazku obcí 

Podoubraví a setkání je tedy usnášeníschopné. 

 

Program jednání:  

1) Zahájení, schválení programu 

2) Ověřovatelé zápisu 

3) Nabídka společnosti JD ROZHLASY s.r.o. – prezentace Michael Zdeňka 

4) Projekt Podhůří Železných hor lidem – prezentace Mgr. Barbora Polívková 

5) Zhodnocení Podoubravského víceboje a jeho organizace 

6) Společná žádost o dotaci z programu OPŽP 2021-2027 – aktuality 

7) Různé  

8) Diskuse 

9) Závěr 

 

1. Zahájení, schválení programu 

Pan Starý zahájil jednání v 15:30 hodin a poděkoval panu Kohoutovi za uspořádání Valné 

hromady v Krucemburku. Pan Kohout též přítomné zástupce členských obcí přivítal.  

Poté pan Starý přítomné seznámil s navrženým programem. K navrženému programu jednání 

nebyly vzneseny žádné připomínky, proto navrhl hlasovat o schválení předloženého programu 

jednání. Zapisovatelkou jednání valné hromady dne 3. 10. 2023 navrhl Soňu Zvolánkovou. 

 

Usnesení 16:  

Valná hromada schvaluje program jednání a zapisovatele. 

 

Pro: 19   Proti: 0   Zdržel: 0 

 

2. Ověřovatelé zápisu 

Pan Starý navrhl ověřovatele zápisu: 

Ing. Bohumír Nikl – starosta města Ždírec nad Doubravou 

Petr Bárta – starosta obce Vepříkov 

 

Usnesení 17:  

Valná hromada schvaluje ověřovatele zápisu. 

 

Pro: 19  Proti: 0   Zdržel: 0 

 
3. Nabídka společnosti JD ROZHLASY s.r.o. – prezentace Michael Zdeňka 

V rámci tohoto bodu pan Michael Zdeňka, zástupce společnosti JD ROZHLASY s.r.o. představil 

nabídku jejich firmy a možnosti spolupráce. Firma vyvíjí a montuje obecní rozhlasy, varovné a 

informační systémy, veřejné osvětlení a solární nabíjecí stanice.   
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4. Projekt Podhůří Železných hor lidem – prezentace Mgr. Barbora Polívková 

V rámci tohoto bodu paní Mgr. Barbora Polívková prezentovala nový projekt MAS Podhůří 

Železných hor, o.p.s. s názvem „Podhůří Železných hor lidem“. Projekt řeší sociální vyloučení 

nebo ohrožení sociálním vyloučením obyvatel venkovského regionu zejména na území MAS 

Podhůří Železných hor. Aktivity budou mít příznivý dopad na osoby z cílové skupiny (seniory, 

samoživitele, pečující osoby (o dlouhodobě nemocné děti, dospělé či seniory), lidi s dluhy, 

exekucemi a nízkými příjmy, lidi se zdravotním postižením, nezaměstnané. Projekt pomůže 

lidem zorientovat se v nepříznivé životní situaci a naplánovat první kroky, jak z ní ven, získat 

informace o tom, na co máte v dané životní situaci nárok, najít cestu k systematické pomoci a 

sociální službě, dostat se mezi lidi, dozvědět a naučit se nové věci, setkávat se.  

 

5. Zhodnocení Podoubravského víceboje a jeho organizace 

Obec Rušinov hostila v sobotu 9. září 2023 již 16. ročník Podoubravského víceboje. Celkové 

vítězství patřilo týmu z Rušinova, na druhém místě skončila Libice nad Doubravou, třetí byl tým 

z Chotěboře. Panu starostovi Šimonovi a všem, kteří se na přípravě víceboje podíleli, děkujeme 

za výbornou organizaci a přátelskou atmosféru. Příští ročník tohoto klání se uskuteční 7. září 

2024 v Klokočově.  
 

6. Společná žádost o dotaci z programu OPŽP 2021-2027 – aktuality 

Předseda informoval o aktuální situaci v rámci společné žádosti o dotaci z OPŽP. Přehled 

požadavků byl již připraven vč. dokumentů k vypracování Analýzy produkce odpadů a odeslán 

na konci srpna panu Vendolskému ke zpracování. Dle informace od paní Ing. Hoškové se 

vyhlášení výzvy pravděpodobně přesune z listopadu 2023 na leden 2024. Analýza bude do té 

doby připravena, konečný rozpočet ještě není v tuto chvíli znám. S několika obcemi se musí ještě 

dořešit doplnění, které ze zpracování analýzy vyplynulo. Další doplnění a požadavky mohou 

vyplynout z požadavků Státního fondu životního prostředí.  

 

7. Různé 

a) Čipování nádob 

Předseda zmínil, že firma AVE CZ dokončila čipování nádob na separovaný odpad. Za měsíc 

září budou vyfakturovány čipy a práce s nimi spojená dle původního předpokladu. Za čip na 

plastových nádobách 100 Kč/ks bez DPH a za aplikaci čipu na kovové nádoby 200 Kč/ks bez 

DPH. V měsících říjen až prosinec 2023 se bude postupně najíždět na zkušební provoz systému a 

porovnávat data, jak se čipy načítají a postupně zpracovávat reporty ze systému. Předseda uvedl, 

že se v nejbližší době domluví schůzka s firmou AVE CZ.  

 

b) Průkazkové foto 

Paní Benáková zmínila, že město Chotěboř zajišťuje občanům zhotovení průkazové fotografie, 

které jsou nezbytné pro vystavení průkazu pro osoby se zdravotním postižením, parkovacího 

průkazu označující vozidlo přepravující osobu těžce zdravotně postiženou a průkazu pro 

přepravu seniorů. Vyřídit průkazovou fotografii bude možné každé sudé pondělí v době od 9:00 

do 11:00 hodin ve velké zasedací místnosti Městského úřadu Chotěboř, boční vchod do budovy, 

proti vchodu bývalé pošty. Zde proběhne vyfocení, fotografie budou zhotoveny dodatečně v co 

možná nejkratším termínu a předány Úřadu práce Chotěboř, který Vám při žádosti o průkaz TP, 

ZTP či ZTP/P všechny fotografie předá. V případě vyřizování průkazky na přepravu seniorů Vás 

bude po zhotovení fotografií kontaktovat pracovnice Městského úřadu Chotěboř, odboru 

sociálních věcí – Mgr. Aneta Kvačková. Poplatek na náklady zpracování za 4 ks průkazkových 

fotografií činí 100 Kč, který uhradíte při fotografování přímo paní fotografce Voňkové. 

V případě potřeby vyfotografovat imobilního občana je možno se s paní Voňkovou kontaktovat 

na tel. č. 774 311 205 či na e-mailu info@4dspace.cz a dohodnout se na dalším postupu.  

mailto:info@4dspace.cz
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c) DTM – Digitální technické mapy 

V tomto bodu jednání paní Benáková shrnula aktuální informace, které se týkají DTM a co obce 

musí řešit. Od 1. 7. 2024 by DTM měly být v plném provozu, do července 2024 mají obce 

povinnost mít zakresleny sítě v DTM (stačí i hrubý zákres sítí). Podrobnější informace budou 

obcím rozeslány emailem. Situaci bude kancelář SVOP nadále sledovat. 

 
d) Informace pro obce  

Paní Benáková uvedla, že se blíží ukončení příjmu žádostí u dvou dotačních aktivit z MMR 

„Územní plán – jednotný standard“ a „Změna územního plánu – jednotný standard“. Ukončení 

příjmu žádostí je 31. 10. 2023. Kancelář SVOP pro obce žádosti administruje a připravuje. 

Starostové se mohou obrátit na paní Pecnovou a Caklovou z MěÚ v Chotěboři a svůj záměr 

zkonzultovat. Lhůta na realizaci je 2 roky. Dále pan Starý zmínil, že změny, které chce kraj, jsou 

proplaceny 100 %, jen je nutné to na faktuře uvést.  

 

e) Podoubravský zpravodaj 

Paní Benáková zmínila aktuální vydání Podoubravského zpravodaje a uvedla, že plánujeme 

touto formou informovat starosty a veřejnost o naší činnosti pravidelně každé tři měsíce.  

 

f) Nefrologická ambulance 

Pan Kozub informoval o aktuální situaci k ambulanci nefrologie v Chotěboři. Bohužel VZP, 201 

a 211 jim tuto odbornost zatím nenasmlouvaly, i přestože je ambulance nefrologie v nemocnici 

trvale přetížená. Pan Kozub měl schůzku s ředitelkou VZP z Brna, která uvedla, že je v jejich 

zájmu ambulanci nefrologie podpořit a uzavřít smlouvu na hrazené zdravotní služby. V tuto 

chvíli musíme jen vyčkat na oficiální rozhodnutí.  

 

g) Pochod proti diabetu 

Pan Kozub pozval na Pochod proti diabetu, který se uskuteční v sobotu 11. 11. 2023 

v Chotěboři. Pro zájemce bude přichystán program plný přednášek a doprovodných akcí.   

 

8. Diskuse 

Diskusi vedli zástupci obcí ke každému bodu zvlášť. 

 

9. Závěr 

Předsedající poděkoval panu Kohoutovi za uspořádání této Valné hromady v Krucemburku a 

poděkoval přítomným za účast na Valné hromadě. Jednání bylo v 17:30 hodin ukončeno. 

 

Ověřil elektronicky: Ing. Bohumír Nikl – starosta města Ždírec nad Doubravou 

 

Ověřil elektronicky: Petr Bárta – starosta obce Vepříkov 

 

V Krucemburku 3. 10. 2023   Zapsala: Soňa Zvolánková, DiS. 


